
1 
 

PROTOKÓŁ Nr XLIII/2023 

SESJI  RADY GMINY  BOĆKI 

z dnia 20 października 2023 roku 

 

odbytej w Gminnym Ośrodku Kultury w Boćkach przy ul. Dubieńskiej 11, pod 

przewodnictwem Pani Małgorzaty Jóźwiak Przewodniczącego Rady Gminy. 

Obrady rozpoczęto o godz. 10o1, a zakończono o godz. 1200. 

Stan Rady   - 15  

Obecnych    - 13 

Radni obecni na Sesji:          

1. Jurkowicz Marta   8. Lipiński Zbigniew  

2. Skomorowski Marek   9. Jóźwiak Małgorzata 

3. Chmur Eugeniusz              10. Wierciński Wojciech 

4. Koptewicz Walentyna             11. Wiercińska Iwona  

5. Król Adam                12. Zalewska Katarzyna 

  6. Piotrowska Krystyna                         13. Zawadzki Piotr                              

  7. Jakimiuk Anatol,     

 

Nieobecni: Matwiejuk Jarosław,  Zambrowski Paweł 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Dorota Kędra - Ptaszyńska, Wójt Gminy 

2. Korycki Walenty, Sekretarz Gminy 

3. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy 

4. Izabela Busłowicz, Kierownik GOPS w Boćkach 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Boćki Pani Małgorzata Jóźwiak przystąpiła do otwarcia 

obrad Sesji. Powiedziała, że na stan radnych 15, w obradach uczestniczy 13 radnych, obrady są 

prawomocne. Poinformowała, że obrady są nagrywane i odczytała informację następującej 

treści: „Uprzejmie informuję, że obrady Rady Gminy Boćki są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających dźwięk i obraz. Uczestnicząc w Sesji Rady Gminy wyrażacie Państwo 

zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 ust. 1 lit. A 

oraz art. 9 ust. 2 lit. E rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w 

sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie 

swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne 

rozporządzenie o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016 roku – tzw. RODO.” 

 

Link do Transmisji obrad Sesji Rady Gminy Boćki na stronie internetowej 

https://www.youtube.com/watch?v=eAbYgBUPIpU 

http://bip.ug.bocki.wrotapodlasia.pl/rad_gmi/transmisje_obrad_rady_gminy_boki/ 

Następnie Przewodnicząca powitała radnych, sołtysów, mieszkańców, pracowników gminy i 

inne osoby biorące udział w Sesji. Poinformowała, że radni chcąc zabrać głos muszą podejść 

do mównicy, do mikrofonu. Poprosiła nowego Kierownika GOPS o przedstawienie się 

https://www.youtube.com/watch?v=eAbYgBUPIpU
http://bip.ug.bocki.wrotapodlasia.pl/rad_gmi/transmisje_obrad_rady_gminy_boki/
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mieszkańcom. Pani Izabela Busłowicz zabrała głos mówiąc, że od 27 września tego roku objęła 

stanowisko kierownika GOPS. Powiedziała, że wcześniej pracowała w Ośrodku Pomocy 

Społecznej w Bielsku Podlaskim. Dodała, że liczy na owocną współpracę z władzami gminy 

oraz z mieszkańcami i zaprasza do kontaktu w sprawach rozwiązywania problemów 

społecznych.  

Przewodnicząca nadmieniła również, że porządek obrad radni otrzymali. Zapytała czy są jakieś 

uwagi. Uwag nie zgłoszono, więc Pan Małgorzata Jóźwiak przeprowadziła głosowanie nad 

przyjęciem porządku obrad sesji. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za przyjęciem porządku obrad oddano 13 głosów, 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów.  

Imienne głosowanie radnych Nr 1 za przyjęciem porządku obrad, stanowi załącznik 1 do 

protokołu. 

1. Otwarcie XLIII Sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad, 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad, 

3. Przyjęcie protokołu z XLI i XLII nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boćki na rok 2023, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Józefa 

Oblubieńca i św. Antoniego z Padwy na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty 

budowlane przy zabytku położonym na terenie gminy Boćki 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Prawosławnej pw. Zaśnięcia 

Najświętszej Marii Panny w Boćkach na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty 

budowlane przy zabytku położonym na terenie gminy Boćki, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie pomników przyrody znajdujących się na terenie Gminy Boćki, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony z drzewa uznanego za pomnik 

przyrody  

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Boćki, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  i 

zagospodarowania tych odpadów, 

11. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał i działalności w okresie międzysesyjnym, 

12. Interpelacje i zapytania radnych, 

13. Sprawy różne, wolne wnioski, 

14. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad pkt. 3 Przewodnicząca nadmieniła, że protokół z XLI i XLII nadzwyczajnej sesji był 

wyłożony na 7 dni przed sesją, do dnia dzisiejszego uwag nikt nie zgłosił. Przewodnicząca 

poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu obrad z XLI Sesji Rady Gminy. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za przyjęciem protokołu obrad oddano 12 głosów 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głos. 



3 
 

Imienne głosowanie radnych Nr 2 za przyjęciem protokołu obrad XLI sesji, stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu obrad z XLII nadzwyczajnej Sesji 

Rady Gminy. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za przyjęciem protokołu obrad oddano 13 głosów 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

Imienne głosowanie radnych Nr 3 za przyjęciem protokołu obrad XLII nadzwyczajnej 

sesji, stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 Głos zabrała Skarbnik Gminy omawiając projekt uchwały. Poinformowała, że 

wprowadza się do budżetu środki przeznaczone na wypłatę akcyzy oraz na obsługę wyborów 

do Sejmu i Senatu RP oraz Referendum. Radni pytań nie mieli, więc Przewodnicząca 

przeprowadziła głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały oddano 13 głosów, 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów.  

Imienne głosowanie radnych Nr 4 za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

Boćki na rok 2023, stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Boćki na rok 2023– podjęta jednogłośnie. 

Ad pkt. 5 i 6 Głos zabrała Wójt Gminy omawiając dwa kolejne projekty uchwał dotyczące 

przekazania dotacji parafii rzymskokatolickiej i parafii prawosławnej w Boćkach. 

Poinformowała, że gmina otrzymała dofinansowanie na remont kościoła w Boćkach i cerkwi 

w Andryjankach z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. Wkład własny gminy na 

realizację tych projektów to 2%. Radni pytań nie zgłosili.  Pani Małgorzata Jóźwiak 

przeprowadziła głosowanie.  

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały oddano 13 głosów, 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów.  

Imienne głosowanie radnych Nr 5 za przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. św. Józefa Oblubieńca i św. Antoniego z Padwy na prace 

konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku położonym na terenie gminy 

Boćki, stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Józefa 

Oblubieńca i św. Antoniego z Padwy na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty 

budowlane przy zabytku położonym na terenie gminy Boćki – podjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały oddano 13 głosów, 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów.  

Imienne głosowanie radnych Nr 6 za przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii 

Prawosławnej pw. Zaśnięcia Najświętszej Marii Panny w Boćkach na prace konserwatorskie, 

restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku położonym na terenie gminy Boćki, stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 
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Uchwała w sprawie udzielenia dotacji Parafii Prawosławnej pw. Zaśnięcia Najświętszej 

Marii Panny w Boćkach na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane 

przy zabytku położonym na terenie gminy Boćki – podjęta jednogłośnie. 

Ad pkt. 7 Przewodnicząca poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu 

komisji i przeszła do głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały oddano 13 głosów, 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów.  

Imienne głosowanie radnych Nr 7 za przyjęciem uchwały w sprawie pomników przyrody 

znajdujących się na terenie Gminy Boćki, stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Uchwała w sprawie pomników przyrody znajdujących się na terenie Gminy Boćki – 

podjęta jednogłośnie. 

Ad pkt. 8 Głos zabrała Pani Milena Pryzowicz informując, że Rada Gminy musi podjąć 

uchwałę, ponieważ jeden z pomników przyrody przestał istnieć, był to jałowiec pospolity 

położony na działce prywatnej. Radni pytań nie zadali. Przewodnicząca przeszła do głosowania 

nad projektem uchwały.  

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały oddano 13 głosów, 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów.  

Imienne głosowanie radnych Nr 8 za przyjęciem uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony 

z drzewa uznanego za pomnik przyrody, stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Uchwała w sprawie zniesienia formy ochrony z drzewa uznanego za pomnik przyrody  – 

podjęta jednogłośnie. 

Ad pkt. 9 Pani Milena Pryzowicz wyjaśniła cel podjęcia uchwały. Powiedziała, że wymagania 

jakie musi spełniać przedsiębiorca zostały szczegółowo określone. Dodano również zapis iż 

przedsiębiorca może odbierać osady z przydomowych oczyszczalni ścieków. Przewodnicząca 

przeszła do głosowania nad projektem uchwały.  

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały oddano 13 głosów, 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów.  

Imienne głosowanie radnych Nr 9 za przyjęciem uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie 

powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 

działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w 

instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie 

Gminy Boćki, stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Uchwała w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Boćki – podjęta jednogłośnie. 

Ad pkt. 10 Głos zabrała Pani Milena Pryzowicz. Poinformowała, że projekt uchwały, który 

dzisiaj jest procedowany stanowi aktualizacje uchwały z 2012 roku. Radny Adam Król zapytał, 

co oznacza skrót PSZOK. Pani Milena Pryzowicz wyjaśniła, że jest to Punkt Selektywnej 
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Zbiórki Odpadów Komunalnych i mieści się przy ul. Dubieńskiej 72 tzw. Kemper. Dodała, że 

aktualnie do PSZOK można zawieźć materiały budowlane z drobnych remontów. Pani 

Małgorzata Jóźwiak przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały.  

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały oddano 13 głosów, 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów.  

Imienne głosowanie radnych Nr 10 za przyjęciem uchwały w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości  i zagospodarowania tych odpadów, stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

Uchwała w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  i 

zagospodarowania tych odpadów – podjęta jednogłośnie. 

Ad pkt. 11 Wójt Gminy Boćki przedstawiła harmonogram realizacji uchwał podjętych na XLII 

sesji. Następnie omówiła swoją działalność w okresie międzysesyjnym:   

- gmina otrzymała dotację na utylizację azbestu: zgłosiło się 5 podmiotów. Najkorzystniejszą 

ofertę przedstawiła firma MPO – 475,20 zł za tonę azbestu. W tym roku odebrane zostanie 

około 295 ton azbestu z terenu gminy. Azbest należy złożyć na palecie i foliować czarnym 

sterczem, 

- dokończono dożwirowanie drogi na Bystre, na którą gmina otrzymała dotacje od Lasów 

Państwowych w wysokości 40 tys. zł., 

- zakończono budowę drogi Olszewo – Truski,  

- został wykonany remont drogi Bodaki – Bodaczki tzw. nakładka, 

- rozpoczęła się budowa drogi S19; wójt prosiła aby uważnie czytać wszelką korespondencję, 

która kierowana jest do właścicieli gruntów przez które ma przebiegać trasa szybkiego ruchu, 

ponieważ Wojewoda przesyła pisma, w których jest mowa, że właściciel od momentu 

odebrania informacji ma 30 dni na zgłoszenie na piśmie, iż chce otrzymać bonifikatę w 

wysokości 5 % wartości gruntów; dodała, że w trybie pilnym będzie zorganizowane w 

przyszłym tygodniu spotkanie z właścicielami gruntów na trasie Boćki – Malewice; przekazała 

również, że każdy odcinek drogi ma swojego inżyniera budowy i siedzibę biura kontraktu i tak 

odcinek drogi Bielsk Podlaski – Boćki: biuro kontraktu ul. Żwirki i Wigury 61, II piętro, 

odcinek drogi Boćki – Malewice, biuro kontraktu mieści się w wudecie w Boćkach; 

- gmina otrzymała dotacje na zabytki dla parafii katolickiej i prawosławnej; wójt omówiła całą 

procedurę od momentu przekazania dotacji parafiom; 

- według wstępnej oceny wniosków o dofinansowanie, zostaliśmy wytypowani do 

dofinansowania na remont orlika, dofinansowanie wyniesie 100 tys. zł i jest to projekt 50 na 

50; 

- otrzymaliśmy dofinansowanie na wymianę oświetlenia ulicznego; 

- otrzymaliśmy dofinansowanie w ramach obszarów popegeerowskich na remonty ulic w 

obrębie miejscowości Boćki i Andryjanki; 
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Otrzymaliśmy w ramach drugiego naboru z Polskiego Ładu na remonty dróg Wiercień – 

Szumki, Siekluki – Siedlece oraz Jakubowskie – Solniki; 

Ad pkt. 12 Głos zabrał Radny Adam Król pytając co się dzieje na wysypisku śmieci w Boćkach. 

Dodał, że pracuje tak koparka z PUK Hajnówka i czy rekultywacja już się rozpoczęła, ponieważ 

jeszcze kilka lat temu była mowa, że gminy nie stać na rekultywację tego wysypiska. Pani Wójt 

odpowiedziała, że PUK Hajnówka jako administrator wysypiska naprawia uszkodzone 

ogrodzenie, zostało to nakazane przez kontrolerów z WIOŚ.  

Głos zabrał radny Piotr Zawadzki prosząc o zamontowanie kamery na przystanku w Boćkach 

ponieważ wybite zostały szyby, co jest wandalizmem. Dodał, że przystanek jest miejscem 

publicznym i używanym dlatego nie ma zgody mieszkańców na niszczenie tego mienia. Prosił 

również o wymianę dwóch szyb bocznych na przystanku w Andryjankach. 

Ad pkt. 13 Głos zabrał Pan Piotr Tałałaj sołtys wsi Wygonowo. Mówił o procedurze uzyskania 

premii w wysokości 5 % wartości działki oddanej pod budowę S19. Podkreślił, że należy 

wypełnić wniosek, który jest dostępny w gminie i u sołtysów i wysłać go na adres GDDKiA w 

Kielcach. Dodał, że zostało już niewiele czasu bo jest on liczony od dnia odebrania pisma u 

listonosza, a jeżeli właściciel nie złoży tego wniosku wówczas będzie poszkodowany ponieważ 

nie uzyska pieniędzy za grunty.  

Głos zabrał Pan Piotr Zawadzki dziękując gminie za udzielenie dotacji, za którą spółka wodna 

mogła zakupić koparkę. Mówił również o nowej drodze Olszewo-Truski. Prosił mieszkańców 

o dbanie o tę drogę w szczególności o niezaorywanie rowów, żeby znowu nie rosły w nich 

krzaki.  

Następnie głos zabrał Pan Waldemar Rynans prosząc żeby Przewodnicząca ogłosiła przerwę 

do momentu powrotu Pani Wójt, ponieważ on chce się do niej zwrócić z konkretnymi 

pytaniami.  

Pani Małgorzata Joźwiak ogłosiła 5 minutową przerwę w obradach sesji. 

Przerwa 10:47 do 10:53 

Po przerwie wznowiono obrady sesji w punkcie 13 porządku obrad.  

Głos zabrała Pani Wójt odpowiadając radnemu Adamowi Królowi na zadane pytanie o 

rekultywację wysypiska śmieci w Boćkach. Omówiła całą procedurę rekultywacji. Pan Adam 

Król powiedział, że dowiaduje się niestworzonych rzeczy, pytał pozostałych radnych czy są 

świadomi co będzie robione na wysypisku. Mówił, że są do pozyskania środki finansowe na 

rekultywację wysypisk śmieci ale w porozumieniu kilku gmin i wówczas można uzyskać 

dofinansowanie nawet do 80%. Robione są tereny rekreacyjne, a co będzie u nas? Hałda czy 

teren rekreacyjny. Głos zabrała Wójt Gminy mówiąc, że jak została wójtem to zorganizowała 

wyjazd radnych do Drohiczyna aby zobaczyli jak przebiega proces rekultywacji. Dodała, że 

Rada Gminy nie podejmowała uchwały ponieważ temat ten leży w kompetencji wójta, a to co 

zostanie przywiezione na wysypisko jest ściśle określone w instrukcji i decyzji Marszałka 

Województwa Podlaskiego. Radny Adam Król powiedział, że on nie pamięta informacji, że 

wysypisko zostało oddane w maju 2021 roku w administrowanie dla PUK Hajnówka. Prosił 

żeby Wójt jasno określiła co będzie na rekultywowanym wysypisku hałda czy teren 
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rekreacyjny? Pani Wójt odpowiedziała, że będzie to teren zielony z nasadzeniami, więc można 

uznać, że będzie to teren rekreacyjny.  

Głos zabrał Pan Waldemar Rynans mówiąc, że śmieci które zostaną przywiezione na 

wysypisko to jest wszystko to czego firma nie jest w stanie przesortować, przetworzyć i 

sprzedać, czyli pampersy, podpaski, wszystko co się psuje. Zostanie to nawiezione i posiana na 

tym trawka. A zanim to się rozłoży to będzie z tego unosił się fetor nie do wytrzymania, a na 

dodatek gmina za to zapłaci, że firma się pozbędzie odpadów. Mówił, że budować się będzie 

S19, a może firma będzie miała nadmiar ziemi z wykopów i można by było zasypać ziemia 

wysypisko. Następnie mówił, że Wójt i pracownicy gminy nie mają do niego szczęścia. Raz 

zaszedł po zaświadczenie to była impreza w gminie innym razem Pani Wójt była u fryzjera, 

jechał na pole i widział jak gminny traktor na prywatnej łące trawę kosi. Powiedział, że się 

ostatnio okazało, że działka przy rzece Nurzec, obok mostu, która jest zarośnięta należy do 

gminy. A wcześniej wmawiano nam że to prywatna działka. Pytał Wójta jak dba o naszą gminę, 

czy to jest dbanie o gminę czy tylko branie poborów. Głos zabrała Wójt Gminy mówiąc do 

Pana Rynansa, żeby nie straszył mieszkańców rekultywacją wysypiska. Dodała, że jeżeli 

rekultywacja będzie prowadzona to tylko i wyłącznie pod ścisłym nadzorem WIOŚ w 

Białymstoku. Wyjaśniła, że fetor z rekultywowanego wysypiska był tam gdzie ową 

rekultywacje prowadziły niedoświadczone firmy. Natomiast PUK Hajnówka jest firmą , która 

wie jak wykonać rekultywację. Następnie Wójt Gminy mówiła, że jeżeli ktoś z pracowników 

odchodzi na emeryturę, czy komuś urodziło się dziecko to tak jest u nas przyjęte że robi 

poczęstunek dla współpracowników. Tak jest zapewne nie tylko w naszym urzędzie. Nawiązała 

też do wizyty u fryzjera mówiąc, że jechała na spotkanie służbowe i musiała skorzystać z usługi 

fryzjerskiej a że jest wójtem więc ma nienormowany czas pracy.  Powiedziała, żeby wskazać u 

kogo na prywatnej działce kosił ciągnik gminny. Dodała także, że gmina posiada tylko dwóch 

pracowników gospodarczych i nie są oni w stanie zrobić wszystkiego na raz. To, że działka 

gminna przy moście wygląda jak wygląda niestety wymaga pewnych nakładów pracy i czasu 

żeby ją uporządkować. Głos zabrał Radny Wojciech Wierciński mówiąc, że już od kilku lat 

przy konstruowaniu budżetu pojawia się temat rekultywacji wysypiska śmieci. Co roku 

zabezpieczamy w budżecie kwotę 25 tys. zł, jednak okazuje się, że może być ona 

niewystarczająca. Dodał, że jeżeli będzie taka możliwość na otrzymanie dofinansowania na 

rekultywacje wysypisk, których na terenie gminy jest dużo bo prawie w każdej miejscowości, 

to będziemy upraszać Radę i Wójta aby skorzystali z takiego dofinansowania. Prosił o 

upublicznienie projektu rekultywacji aby mieszkańcy, którzy są zainteresowani tematem mogli 

zapoznać się co będzie robione krok po kroku.  Głos zabrał Pan Adam Król, który powiedział, 

że przez ostatnie lata ani razu nie słyszał od Wójta na jakim etapie są prace rekultywacyjne na 

składowisku śmieci. A jest przecież taki punkt na sesji jak informacja z działalności Wójta. 

Mówił, że jest podobnego zdania jak Pan Rynans żeby na to wysypisko nawieźć ziemi z 

budowy drogi S19 i w taki sposób je zrekultywować. Pan Waldemar Rynans ponownie mówił, 

że na wysypisko śmieci zostaną przywiezione najgorsze odpady z którymi już nic się nie da 

zrobić. Dodał, że za poprzedniego Wójta imprezy okolicznościowe odbywały się po godzinach 

pracy i zazwyczaj nie w budynku urzędu gminy.  

Głos zabrał Pan Mateusz Sacharzewski witając w naszym zespole nową Kierownik GOPS. 

Podziękował Panu Waldemarowi Rynansowi za konstruktywne uwagi co do pracy GOK i 
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pracowników. Zauważył, że co by zespól GOK nie zrobił to i tak wg Pana Rynansa będzie źle. 

Następnie mówił o zajęciach organizowanych w GOK każdego dnia w godzinach 13-15 dla 

dzieci. Są to zajęcia kulinarne, plastyczne itp. Oraz o imprezach kulturalnych organizowanych 

w GOK w najbliższych tygodniach. Zachęcał do uczestnictwa w tych imprezach oraz do 

współpracy. Mówił, że jest otwarty na pomysły mieszkańców i chętnie wysłucha ich uwag. Do 

dyskusji włączył się Pan Waldemar Rynans.  Następnie wypowiedzi obu panów podsumował 

Radny Adam Król mówiąc, że uwag konstruktywnych trzeba słuchać ale nie zawsze są one 

mówione w złej wierze. Następnie radny mówił, że Wójt jak chce iść do fryzjera to niech w 

ciągu dnia wprowadzi sobie godzinną przerwę ale wówczas będzie przyjmowała interesantów 

do 17 czyli o godzinę dłużej niż pracuje urząd. Mówił, że imprezy okolicznościowe w pracy i 

to w godzinach pracy są nie do pomyślenia. Zapytał Panią Wójt ile gmina otrzymała pieniędzy 

z Polskiego Ładu? Zwrócił się do radnego Wojciecha Wiercińskiego żeby przedstawił na której 

komisji bądź sesji był chociaż raz w tym roku poruszany temat rekultywacji wysypiska śmieci 

w Boćkach. Głos zabrała Pani Wójt mówiąc, że nie miała zamiaru opowiadać o ścieżce 

administracyjnej dotyczącej rekultywacji wysypiska. Cała dokumentacja jest do wglądu w 

urzędzie łącznie z kodami odpadów, które mogą być na to wysypisko przywiezione.  

Odpowiedziała radnemu, że gmina z Polskiego Ładu otrzymała ponad 30 mln zł. razem z 

dotacjami na zabytki. Radny Wojciech Wierciński odpowiedział, że wydaje mu się, że temat 

rekultywacji był poruszany w tym roku ale pewności nie ma. Dodał, że ten temat był poruszany 

na pewno na spotkaniach wewnętrznych klubu ponieważ wiedzieliśmy, że za to składowisko 

grożą nam wysokie kary. Postara się sprawdzić. Radny Adam Król powiedział, że wystarczy 

sprawdzić protokoły z komisji z ostatnich dwóch lat bo wg radnego temat rekultywacji nie był 

poruszany.  

Pan Waldemar Rynans powiedział, że działkę przy moście można było oczyścić traktorem 

gminnym. Zrobić zjazd poprzez nawiezienie ziemi z wykopów ze Śnieżek. Dodał, że Wójt za 

swoją pracę wzięła wynagrodzenie roczne ponad 213 tys. zł. Wójt Gminy powiedziała, że 

rekultywowane będzie legalne wysypisko śmieci w Boćkach a nie dzikie wysypiska śmieci przy 

wsiach. Następnie powiedziała, że kwota wynagrodzenia, którą podał Pan Rynans nie ma 

odzwierciedlenia w rzeczywistości, ponieważ ona co miesiąc otrzymuje za swoją pracę 

wynagrodzenie w wysokości ponad 8 tys. zł. Radny Adam Król powiedział, że w oświadczeniu 

majątkowym Wójta zawarta jest taka kwota wynagrodzenia. Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w 

oświadczeniu jest podana kwota brutto, od której należy odliczyć wszystkie składki i podatki.  

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodnicząca zamknęła obrady sesji. 

Protokołował: 

Magdalena Kozłowska 

Przewodniczący Rady Gminy 

Małgorzata Jóźwiak 
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Załącznik Nr 1 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XLIII 

z dnia 20 października 2023 roku 

 

 

  Boćki, dn.: 20.10.2023r.  
1. Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad 

          GŁOSOWAŁO:  13     

          głosowało ZA: 13     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



10 
 

 

Załącznik Nr 2 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XLIII 

z dnia 20 października 2023 roku  
  Boćki, dn.: 20.10.2023r.  

2. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z XLI Sesji Rady Gminy Boćki  

          GŁOSOWAŁO:  13     

          głosowało ZA: 12     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam 
WSTRZYMAŁ 

się   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 3 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XLIII 

z dnia 20 października 2023 roku  
  Boćki, dn.: 20.10.2023r.  

3. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z XLII nadzwyczajnej Sesji 
Rady Gminy Boki 

          GŁOSOWAŁO:  13     

          głosowało ZA: 13     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 4 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XLIII 

z dnia 20 października 2023 roku  
  Boćki, dn.: 20.10.2023r. 

4 4. Głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy Boćki na rok 2023, 

          GŁOSOWAŁO:  13     

          głosowało ZA: 13     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 5 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XLIII 

z dnia 20 października 2023 roku  
  Boćki, dn.: 20.10.2023r.  

5. Głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia dotacji 
Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Józefa Oblubieńca i św. Antoniego z 
Padwy na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane 
przy zabytku położonym na terenie gminy Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  13     

          głosowało ZA: 13     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 6 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XLIII 

z dnia 20 października 2023 roku  
  Boćki, dn.: 20.10.2023r.  

6. Głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia dotacji 
Parafii Prawosławnej pw. Zaśnięcia Najświętszej Marii Panny w 
Boćkach na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane 
przy zabytku położonym na terenie gminy Boćki. 

          GŁOSOWAŁO:  13     

          głosowało ZA: 13     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 7 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XLIII 

z dnia 20 października 2023 roku  
  Boćki, dn.: 20.10.2023r.  

7. Głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie pomników przyrody 
znajdujących się na terenie Gminy Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  13     

          głosowało ZA: 13     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 8 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XLIII 

z dnia 20 października 2023 roku  
  Boćki, dn.: 20.10.2023r.  

8. Głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie zniesienia formy 
ochrony z drzewa uznanego za pomnik przyrody 

          GŁOSOWAŁO:  13     

          głosowało ZA: 13     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 9 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XLIII 

z dnia 20 października 2023 roku  
  Boćki, dn.: 20.10.2023r.  

9. Głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie określenia 
wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 
uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie 
opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w 
instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 
nieczystości ciekłych na terenie Gminy Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  13     

          głosowało ZA: 13     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 10 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XLIII 

z dnia 20 października 2023 roku  
  Boćki, dn.: 20.10.2023r.  

10. Głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie określenia 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów 

          GŁOSOWAŁO:  13     

          głosowało ZA: 13     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

 

 

 

 


